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國立中興大學  文  學院 歷史 系所學術研究報告基本倫理約定書

Academic Ethics for the Faculty Members, Students, and Researchers 
   Department of History    , College of   Liberal Arts   ,
(Department/Institute/Program/Center)

National Chung Hsing University
一、本校為維護學術尊嚴，建立學術道德素養，凡本系所（中心、學程）師生及參與研究工作之人員皆須遵守下列約定項目，以貫徹學術倫理行為。

All faculty members, students, and researchers should observe the following Codes of academic ethics, in order to achieve and maintain academic integrity.
二、約定項目：

Codes of Academic Ethics:

1.非本人之著作不得申請各種補助。

Grants are unavailable for works of other people.

2.翻譯外國書籍應取得原作者同意並應註明是譯著。

Permission of the copyright owner required prior to undertaking the translation. 

3.學術研究報告不應抄襲或造假。

Fabricate or forge information may not be used in any academic research reports or publications.
4.學術研究報告引用資料應註明出處。

Materials quoted from the works of others should be clearly cited with its sources.

5.學術研究報告不應有不當數據之組合或圖片修改。

Inappropriate visual methods of presenting data or photo manipulation may not be contained in any academic research reports or publications.

6.指導教授對所指導研究生之研究成果應負監督責任，公開發表前須查明並確認所引用史料之來源及其真偽。

Research supervisors should ensure that the work submitted by research students is their own and that is valid. Before being published, all reference sources should be checked their authenticity.

三、本約定書經簽署人、系所（中心、學程）主管簽章後，由各系所（中心、學程）留存一份。

This agreement will be retained by the department/ institute/ program/ center after signed by the faculty members/ students/ researchers and the head of the department/institute.

簽 署 人 簽章：                       單位主管簽章：               
Signature of Researcher：                     Signature of Head of Department/Institute
Date：                                    Date：
中華民國 年 月 日






